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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Hol tart az oltási program végrehajtása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az elmúlt hónapok bebizonyították,  hogy egy világjárvánnyal szemben csak a társadalom teljes
összefogásával, a tudósaink és szakembereink és egészségügyi dolgozóink áldozatos munkájával
lehet sikeresen harcolni.
A Fidesz-KDNP kormány ezért is döntött úgy, hogy a betegség elleni egyetlen hatékony megoldást,
az oltási programot a lehető legszélesebb alapokra helyezi. A tömeges oltás időszakában nyugatról
és  keletről  is  sikerült  megfelelő  mennyiségű  oltóanyagot  beszerezni,  amivel  a  lakosság  döntő
többsége élt is.
Azt is tudjuk, hogy a koronavírus elleni harc még nem zárult le, Magyarországon is megjelent az
agresszíven terjedő delta variáns, ahogy Európa többi országában is. Ma már elmondhatjuk, hogy
vakcinabőség van, aki fel akarja venni az oltást, egy héten belül sorra is kerül. Ma már a harmadik
oltás sem jelenthet senki számára nehézséget.
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
Mit csinált eközben a baloldal? Folyamatosan álhíreket gyártott és zavart keltett az oltással és a
vakcinákkal kapcsolatban, végig támadta a vírus elleni védekezést.
Emlékeztetőül, a hazai baloldal a kezdetek óta látványosan támadta a keletről érkező vakcinákat,
mindenféle szakmai érv nélkül. Már a járvány elején azzal próbálkoztak, hogy diktatúrát kiáltottak
és  nem  akarták  megadni  a  kormánynak  a  szükséges  veszélyhelyzeti  felhatalmazást,  álhíreket
terjesztettek,  és  folyamatosan  oltásellenes  kampányt  folytatnak.  Most  azonban  már  ők  is
beláthatják, hogy a kormány jó döntést hozott, amikor a vakcinabeszerzésből nem csinált politikai



 
kérdést.
Július végétől megkezdődött a 60 év felettiek oltási akciója, melyben személyesen keresik fel a még
be nem oltott időseket. Augusztus elejétől megindult az időpontfoglalás a harmadik oltásra.
Az iskolakezdéssel megindult  a fiatalok oltása is,  ami azért  is  fontos,  mert  a koronavírus delta
variánsa  sokkal  jobban  terjed  a  gyermekek  körében,  mint  az  eddigi  mutációk.  Folyik  a  18  év
alattiak oltása, amihez a megfelelő egészségügyi rendszer, oltóanyag és a betegség elleni tapasztalat
is a rendelkezésünkre áll. Ez azért is fontos, mert továbbra is azt tartjuk a legjobbnak, ha az iskolák
zavartalanul, jelenléti oktatásban működnek.
A KDNP frakció  nevében  mondhatom:  mindezekkel  a  lépésekkel  maximálisan  egyetértünk  és
támogatjuk őket.
Az oltási program sikeressége miatt kérdezem tisztelettel Miniszter Urat,

• Hol tart az oltási program végrehajtása? Az utolsó parlamenti ülés óta milyen 
intézkedések történtek a vírus elleni védekezés érdekében?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát!
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